
ENQUESTA DE FESTES  (Agost de 2017)  
 

Des de l’ajuntament es va fer en 2016 una enquesta sobre les festes. Es van 
traure els resultats i es van fer representacions gràfiques de les dades obtingudes. Està 
clar que no hi va  haver cap compromís d’adaptar les festes a les propostes de la gent 
fetes en l’enquesta. Encara així, vam fer les següents reflexions: 
 

- No creu que la gent del poble te dret, com a mínim, a conèixer els resultats?  
- No creu que és una desconsideració, de cara a la gent que ha participat, no 

donar a conèixer els resultats? 
- En aquesta enquesta ha participat del 25% al 30% de la gent del poble. Amb 

aquesta forma d’actuar, creu que fomenta la participació en altres possibles 
enquestes? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


